
Advies Avond voor de Stad 17 april 2025 

Agendapunt Verordening Leerlingenvervoer 

2025-086 

Voorzitter: 

Griffier Avond voor de Stad: 

Robert Scholten 

 

Annemarijn Oudejans 

Portefeuillehouder: 

Ambtelijk en extern: 

John van Engelen 

Annelise Nygård 

Meesprekers:  

Benoemde zaken: - Inzicht in kwetsbare kinderen 

- Structureel inplannen evaluatie en 

monitoring van ingekochte 

vervoerstrainingen 

- Vergelijking werkwijze Nieuwegein 

met andere gemeenten  

- Expertise van de medewerkers op het 

gebied van  

- Vrijwilligersorganisaties vragen om 

het leerlingenvervoer te verzorgen 

- Kwaliteit van het vervoer bij 

aanbesteding en het toezicht hierop 

- Realisme in de planvorming 

- Vertrouwen van de gemeente in de 

meldingsbereidheid bij conflicten 

- Evaluatie en monitoring van 

zelfredzaamheid 

- Scholieren vanaf opstapplaats 

vervoeren 

- Subsidie vervoersvoorziening voor 

kinderen van de Evenaar  

- Samenwerking met leerplicht bij 

problematische schoolplaatsingen  

- Geen vergoeding voor 

ouders/eenoudergezinnen die door 

werk geen vervoer kunnen verzorgen  

- Dag van de chauffeur 

- Kwaliteitsgrens bij aanbesteding 

- Stijgende of verminderde kosten  

Toezeggingen/(bijzonderheden) 1. Meenemen of vrijwilligersorganisaties 

ingezet kunnen worden om het 

leerlingenvervoer te verzorgen 

2. Toezien op het kwaliteitskader van de 

plannen binnen het Leerlingenvervoer 



3. De raad wordt geïnformeerd over de 

monitoring en evaluatie van 

zelfredzaamheid 

4. Terugkomen op subsidie van de 

Evenaar. Komt dit terug in het stuk en 

wat zijn de gevolgen?  

5. Kijken of er een moment komt dat de 

chauffeurs een passend moment of 

beloning krijgen 

 

Zorgpunten, aandachtspunten:  

1. GroenLinks / Marilene Gathier Het is een goed voorstel. 

De objectieve criteria zijn een aandachtspunt. 

Het zorgpunt ligt bij de interne toetsing en het 

maatwerk dat kan verschuiven wanneer er 

minder geld is.  

2. VVD / Johan Gadella We vinden het een goed voorstel. De 

wethouder komt nog terug op de positie van 

de Evenaar. 

3. PvdA / Emiel Holtermann 

 

We kunnen instemmen met als voorwaarden 

dat er wordt ingezet op de kwaliteit van 

vervoer en de chauffeurs en dat de 

hardheidsclausule wordt toegepast op de 

situaties waarin het echt nodig is.  

4. VSP / Arnold Houwer Ons zorgpunt is de kwaliteit van het vervoer. 

Hier is een toezegging op gekomen.  

5. D66 / Valga Lamur 

 

Het voorstel is klaar voor besluitvorming. Wij 

wachten op de beantwoording van onze 

technische vragen 

6. Lokale Vernieuwing / Mark 

Schiedon 

Het is een prima voorstel. We zijn blij met de 

aandacht voor maatwerk.  

7. CDA / Sevim Aksakal Wij zijn tevreden over het voorstel, met name 

de flexibiliteit die wordt aangeboden. We zijn 

benieuwd naar de beantwoording op de vragen 

over de Evenaar.  

8. ChristenUnie / Madelon 

Voorthuijsen 

We zijn blij met de verordening. We zijn 

benieuwd naar de uitwerking, ook naar 

aanleiding van de door ons gestelde vragen.  

De ASDN noemde in de brief “om altijd te 

werken vanuit het vertrouwen op het eigen 

oordeel van de ouders, de leerlingen en de 

deskundigen”. Dit wil ik het college meegeven 

als uitgangspunt.  

9. De Unie / Linh Nguyen We vinden het een goed algemeen voorstel. Er 

zijn nog een aantal zaken die wij meenemen 

richting de fractie.  



10. ieders Belang / Jacqueline 

Verbeek 

We komen misschien met een motie. Dit is 

afhankelijk van de beantwoording van de 

wethouder op de vragen die ik had gesteld 

over het vervoer van €1.  

11. Núwegein / Niemand  

 

 


